

Auf der HANNOVER MESSE 2014 veranstaltet die NBank zusammen mit Partnern aus dem Enterprise Europe Network die internationale Kooperationsbörse „**TECHNOLOGY COOPERATION DAYS – Industrial Measurement & Manufacturing Technologies**“.

Die Veranstaltung auf dem Stand tech transfer in Halle 2 wird unterstützt durch namhafte Partner wie die Physikalisch Technische Bundesanstalt, dem Laserzentrum Hannover, dem Unternehmensnetzwerk Measurement Valley e.V., dem EU-Projekt GBE-F sowie der Nationalen Kontaktstelle für Energieforschungsprogramme NKS am FZ Jülich. Sie ist damit ein idealer Treffpunkt für Unternehmen, Universitäten, Forschungseinrichtungen und Dienstleister, um in vororganisierten Gesprächsterminen gezielt neue Geschäftskontakte, Partner für gemeinsame F&E-Projekte oder Technologiekooperationen zu finden. Im Fokus der Technology Cooperation Days 2014 stehen Technologien, Prozesse und Standards aus dem Bereich der industriellen Messtechnik und Fertigung.

Weitere Informationen, Anmeldung mit einem Teilnehmerprofil und Auswahl von Gesprächspartnern: [www.technologycooperationdays.com](http://www.technologycooperationdays.com)

### **Kontakt**

Investitions- und Förderbank Niedersachsen NBank  
Enterprise Europe Network Niedersachsen

Steven Amenda  
Tel.: 0511 30031 361  
Fax: 0511 30031 11 361  
E-Mail: [Steven.Amenda@Nbank.de](mailto:Steven.Amenda@Nbank.de)  
[www.nbank.de](http://www.nbank.de)

[www.een-niedersachsen.de](http://www.een-niedersachsen.de)



08 - 10 April 2014 Brokerage Event  
**Technology Cooperation Days**

Industrial Measurement Technology

Technologies – Processes – Standards

Find partners for European R&D projects  
and other technological collaborations



in cooperation with



The NBank organizes in cooperation with partners from the Enterprise Europe Network the international brokerage event "**TECHNOLOGY COOPERATION DAYS – Industrial Measurement & Manufacturing Technologies**" at the HANNOVER MESSE 2014.

The event at tech transfer's stand in fair hall 2 is supported by reputable partners such as the Physikalisch Technische Bundesanstalt, Laserzentrum Hannover e.V, the network Measurement Valley e.V, the EU-Project GBE-F, as well as the national contact point for energy research programs at Forschungszentrum Jülich. This makes it an ideal meeting point for companies, universities, research institutions and service providers to acquire in pre-arranged meetings specific new business contacts, partners for R&D projects and other technological collaborations. The Technology Cooperation Days 2014 focus on technologies, solutions, standards and references for industrial measurement processes as well as industrial manufacturing.

Further information, registration with a user profile and selection of conversational partners: [www.technologycooperationdays.com](http://www.technologycooperationdays.com)

### Contact

Investitions- und Förderbank Niedersachsen NBank  
Enterprise Europe Network Niedersachsen

Steven Amenda

Tel.: +49511 30031 361

Fax: +49511 30031 11 361

E-Mail: [Steven.Amenda@Nbank.de](mailto:Steven.Amenda@Nbank.de)

[www.nbank.de](http://www.nbank.de)

[www.een-niedersachsen.de](http://www.een-niedersachsen.de)



08 - 10 April 2014 Brokerage Event  
**Technology Cooperation Days**

Industrial Measurement Technology

Technologies – Processes – Standards

Find partners for European R&D projects  
and other technological collaborations



in cooperation with

